



Protokoll styrelsemöte Svenska Hamiltonstövareföreningen den 3/6-2025

Närvarande: Börje Westerlind, Maria Persson, Ingemar Zentio, Niclas Johansson, Britta Lindgren, Fredrik Nordin, Tobias Knutsson, Glenn Ahlstedt, Anders Jansson

Anmält förhinder: Linnea Tysklind, Mats Gustavsson

1. **Mötets öppnande:** Börje hälsade samtliga välkomna, och samtliga presenterade sig för mötesdeltagarna, Ordförande meddelade att han avgår med omedelbar verkan och lämnade därefter mötet.
2. Fredrik Nordin valdes till ordförande för mötet.
3. **Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll.**
Valdes Anders Jansson
4. **Godkännande av dagordningen**
Godkändes
5. **Föregående mötesprotokoll**
Ingemar läste upp de två senaste protokollen.
6. **Firmatecknare m.m**
 - **Firmatecknare:** Till firmatecknare för Svenska Hamiltonstövareföreningen valdes Fredrik Nordin och Maria Persson, firman tecknas var för sig.
 - **Klubbens adress:** Rialavägen 30 184 93 Åkersberga
 - **Kontaktuppgifter till SKK:** Maria och Fredrik skickar sina uppgifter till sekreteraren.
 - **Ny ordförande:** Valdes Fredrik Nordin väljs till ordförande fram till nästa årsmöte 2026.
 - **Ny vice ordf:** Valdes Anders Jansson

7. Kassarapport

Maria informerade att läget stabilt.

8. Inkommande rapporter/ärenden

- **Svenska Stövarklubben avseende förändrade registreringsregler**

Hamilton: Ingemar informerade kort om skrivelsen.

- **Från SKK om icke hänvisning:** Ingemar informerade.

9. Rapport från Avelskommittén:

Önskas en bättre dialog och kommunikation när det gäller frågor angående Hamilton med stövareklubben. Anders informerade om att Kjell Norberg har tagit över som sammankallande.

10. Rapport från medlemskommittén

Britta informerade att i dagsläget har vi 930 medlemmar.

11. Rapport från rävkommittén

Inget att rapportera då Tobias lämnat mötet.

12. Uppdragsfördelning

Uppdragsfördelning 2025 beslutades enligt nedan:

- Avelskommitté; Tobias, Glenn, Anders, Petra, Kjell och Gunnar.
- Medlemskommitté; Mats, Britta och Fredrik
- Klubbshop; Vakant
- Redaktionskommittén; Gunnar, Lena, Lars och Fredrik, men styrelsen som helhet skall bidra!
- Priskommittén; Vakant och Fredrik men hela styrelsen skall medverka
- Rävkommittén; Tobias, Linnea och Lars
- Ungdomsansvarig; Fredrik, men hela styrelsen skall medverka
- Sponsoransvarig; Niclas men styrelsen skall medverka
- Hemsida/It; Anders
- Jaktprov- utställnings- unghundskommitté; Glenn, Anders, Tobias, Ingemar och Fredrik men hela styrelsen skall medverka.
- Mässansvariga; Styrelsen utser beroende av mässornas belägenhet.
- AU; Fredrik, Ingemar och Anders

13. Kostnadsersättningar?

Beslutades att körersättning utbetalas mot redovisning med 25 kr/mil för resor med egen bil i samband med mässor, lunch/maxersättning 200: - Övriga kostnadsersättningar bordlägges till nästa möte.

14. Kamperna

Bordlägges

15. Sponsring

Fyra sponsorer som betalt i maj.

16. Övriga frågor

FB Linnea tillfrågas om att bli admin på FB

Mässan i Kall (Västgård). Linnea tillfrågas.

Fond: Hur använda dessa medel? ska vara till ungdomssatsning, var och en funderar på detta tills nästa möte.

17. Nästa möte

25 juni

18. Mötets avslutande.

Fredrik tackade för ett bra möte

Fredrik Nordin
Ordförande

Ingemar Zentio
Sekreterare

Justeras
Anders Jansson